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 Rubrik
Bi-ängar till pollinatörer

Medborgarförslag
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1. Medborgarförslag

Beskriv medborgarförslaget

Hej!

Jag har ett förslag att kommunen på flera olika platser anordnar bi-ängar, alltså platser där 
ängsblommor får växa, till bin, fjärilar och andra viktiga insekter utan att bli nedklippta. För att 
gynna och hjälpa den biologiska mångfalden. Även insektshotell att sätta upp i närheten av 
blomsterängarna.

Hör gärna av er om hur ni tänker kring detta.

Mvh Hilda Strömberg

Vill du lägga till en bild eller fil?

Nej

2. Återkoppling

Hur vill du bli kontaktad?

Jag önskar bli kontaktad via epost
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 Notifieringar
E-post

 E-postadress

 För- och efternamn
HILDA STRÖMBERG

Epost

Signering

Följande parter har signerat detta ärende.

HILDA STRÖMBERGNamn: 
Person ID: 
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